

W8484-20-9496/A  
 Update #2  
 Questions and Answers  
 Questions et Réponses

Answer #4	Ref Annex A 1.1 Services are required from 01 November 2019 to 31 October 2020.
Question #4	Is there an expected commencement date of service after contract award, or a set number of days after contract award service should start?
Answer #3	Ref SOW 2.6.2. CAF personnel at Camp Adazi Camp Military Base gather all of the laundry bags for all nations, issue a tag number that is attached to each bag and record the tag number in the CAF laundry record book. These tags are affixed to and stay with the laundry bag.
Question #3	Who and how the labels will be provided on the bags. Do you have any pictures of the mentioned bags?
Answer #2	Ref SOW 2.6.2. CAF personnel at Camp Adazi Military Base will separate the laundry bags for all nations.
Question #2	Who will do the separation of the bags by nation? Contractor's representative or the project authority?
Answer #1	Yes, see 6.6.3 Monthly Payment
Question #1	Will invoices be paid monthly?

Réponse #4	Ref Annexe A 1.1 Les services sont requis du 1 novembre 2019 au 31 octobre 2020.
Question #4	Existe-t-il une date de début de service attendue après l'attribution du contrat ou un nombre défini de jours après le début de l'attribution du contrat?
Réponse #3	Le personnel des FAC à la Base militaire du camp Adazi rassemble tous les sacs à lessive de chaque pays, émet un numéro d'étiquette relié à chaque sac et inscrit ce numéro dans le registre des FAC à cet effet. Chaque étiquette est apposée sur un sac à lessive et reste avec ce dernier.
Question #3	Nous avons du mal à comprendre comment les étiquettes seront apposées sur les sacs et par qui. Avez-vous des images des sacs à lessive?

Réponse #2	Le personnel des FAC à la Base militaire du camp Adazi séparera les sacs à lessive pour tous les pays
Question #2	Qui séparera les sacs à lessive selon les pays? Le représentant de l'entrepreneur ou le responsable du projet?
Réponse #1	Oui, voir 6.6.3 Paiement mensuel.
Question #1	Les factures seront-elles payées mensuellement?